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Osiedle Ołtaszyn 

Jednostka Pomocnicza 
Miasta Wrocławia 

 

PROTOKÓŁ Z XXXII SESJI RADY OSIEDLA OŁTASZYN 

z dnia 11 czerwca 2024 r. 

1. Otwarcie sesji.  

2. Sporządzenie listy obecności -załącznik nr. 1 do protokołu. 

Wymagane kworum - 7 radnych. 

Obecnych: 6 radnych.  

Nieobecni: Patrycja Ciupa, Krzysztof Greń, Katarzyna Hałaczkiewicz, Krystyna Hamburger, Maciej Kucfir, 
Zbigniew Szpiczakowski, Alicja Urban, Jadwiga Zawiślak. 

Sesja została otworzona w trybie § 16 ust 8 Statutu. 

3. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę i przeprowadzenie głosowania 
w tej sprawie. - Wniosków nie zgłoszono. 

 4. Sprawy bieżące: -  

 a. Omówienie realizacji zadań społecznych: 

a.1 Piknik Powitanie Lata – referował radny Rafał Skuła. 

Planowany na dzień 23.06.br. piknik Powitanie Lata nie odbył się z uwagi na małe zaangażowanie 
radnych w jego organizację. Kolejny termin ustalono na 07.09.br. Ustalono, że przygotowanie imprezy 
zostanie powierzone wyspecjalizowanej firmie. 

a.2 Klub Seniora – referowała Przewodnicząca Rady Osiedla. 

Zadanie w realizacji ciągłej. Wg stanu na dzień dzisiejszy zorganizowane zostały dwie wycieczki: do 
Brzegu Opolskiego / pociągiem/ i do dolnośląskich uzdrowisk/ wycieczka autokarowa/. W 
przygotowaniu wyjazd do Bolesławca planowany na lipiec br. Odbyło się również dziesięć wyjść na 
imprezy kulturalne/ teatry, Capitol, Impart itp./ W okresie wakacji spotkania Klubu Seniora będą 
odbywały się w dotychczasowym trybie tj. w pierwszy i trzeci wtorek miesiąca. 

a.3 Cykl warsztatów tanecznych -zumba gold - referowała Przewodnicząca Rady Osiedla. 

 Na wniosek złożony przez Zarząd Osiedla - WCRS przygotowuje umowę z trenerem zumby. Zajęcia 
rozpoczną się 05.07.br i będą prowadzone do końca listopada br. raz w tygodniu, w piątek godz. 9:30. 

a. 4 Cykl wyjazdów rowerowych „Kołowrocek” - referował radny Henryk Surma. 

Odbyły się dwie wycieczki rowerowe z udziałem przewodniczki: 

- W poszukiwaniu wiosny- 14.04 br. 

- Szlakiem pałaców i dworów – 25.05.br. 

Kolejna wycieczka również szlakiem pałaców i dworów / część II/ odbędzie się 23.06 br. 

b. Informacja na temat przygotowania przez Miasto ogólnego planu- referowała Przewodnicząca 
Zarządu. 

Od 24 maja do 2 sierpnia 2024r. każdy mieszkaniec może złożyć wniosek do Planu Ogólnego, który jest 
przygotowywany dla Wrocławia. To nowy dokument planistyczny, który określi, jak będzie rozwijać się 
przestrzennie miasto.  
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Plan sporządzany jest dla obszaru gminy z wyłączeniem wojskowych terenów zamkniętych.  W oparciu 
o jego ustalenia opracowywane będą przyszłe plany miejscowe i może on stanowić podstawę do 
wydawania decyzji o warunkach zabudowy. Po uchwaleniu, plan ogólny wraz z elementami strategii 
rozwoju gminy zastąpi Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Wrocławia. Wydzielonym fragmentom miasta, nazywanym strefami planistycznymi, przypisane będą 
dopuszczalne funkcje terenu. Skalę zabudowy wyrażą takie wskaźniki jak: maksymalna intensywność 
zabudowy, powierzchnia zabudowy, maksymalna wysokość zabudowy i minimalna powierzchnia 
biologicznie czynna. Katalog definiuje trzynaście stref planistycznych. 

Informacje o powyższym zostały przekazane radnym droga e-mailową, a mieszkańcom za 
pośrednictwem strony www i FB Rady Osiedla oraz wywieszenie na tablicach informacyjnych. Szerokie 
omówienia tematu znajdują się także na portalach miejskich np. Wrocław rozmawia czy SIP Wrocław. 

c. Informacja w sprawie opiniowania przez Osiedle wycinek drzewostanu. 

ZZM wdrożył System do zarządzania zielenią E-Zieleń, którego jednym z elementów jest zarządzanie 
drzewostanem. Rada Osiedla będzie opiniowała w ww. systemie planowane usunięcia drzew. Należy 
uchwałą dokonać upoważnienia radnych do kontaktów z ZZM. 

d. Interwencje podjęte przez Osiedle: 

- przycięcie korony drzewa obok przystanku autobusowego przy ul. Pszczelarskiej, 

- ponowienie wniosku o usunięcie suchego drzewa zlokalizowanego przy ul. Abrahama na wysokości 
nr 13, 

- sprawdzenie przez MPWiK wycieku z nieszczelnego przyłącza wodociągowego przy ul. Abrahama. 

e. Dokonanie ustaleń w sprawie dyżurów radnych w siedzibie Rady w miesiącach wakacyjnych. 

Ustalono, że w okresie wakacyjnym dyżury będą odbywały się bez zmian, tj w każdą środę o godz.18,00. 

Ustalenia: Przewodnicząca Rady przekaże niezwłocznie radnym wykaz dyżurów na lipiec br. z prośbą o 
potwierdzenie obecności. 

5. Wnioski i skargi mieszkańców w tym między innymi: 

- dziury na ul. Nenckiego, Krynicznej, Unruga. Mieszkańcy dokonali zgłoszenia bezpośrednio do ZDiUM, 
przekazując informację do wiadomości rady Osiedla. 

 6. Zapytania radnych i wolne wnioski brak 

7. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

Do protokołu nie zgłoszono uwag.

 8. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Osiedla Krystyna Sawińska dokonała zamknięcia obrad. 

Na tym protokół zakończono 

 

     Przewodniczyła                                                                                Protokołował 

Przewodnicząca Rady Osiedla                                                        Sekretarz Osiedla 

 

      Krystyna Sawińska                                                                             Rafał Skuła 

 

 


